
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2019-08-12 
Närvarande: Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Christer Johansson, Stig-Åke Almqvist, Thomas 

Johansson, Anders Dalbert och Lars Melert Tegab     

 Medlemsutveckling  

 Medlemsutvecklingen fortsätter, vi har nu 682 anslutningar och flera nya är på gång.  

 Ekonomi 

Bo redovisar ekonomiläget. Föreningen har fått ökat låneutrymme av Dalslands Sparbank. Bo 

presenterade ansökan. Han har också ansökt om utökat statligt stöd 

 

  Nya medlemmar 

Styrelsen gick igenom de nya anmälningarna och kostnaderna för deras anslutningar.  

 

 Grävningsrapport 

 Köpmannebro - Tegab är helt klara med kabeldragningen i Köpmannebro och håller på med att 

koppla upp fastigheterna inom Köpmannebroområdet.  

 Guttvik  - nästan färdiggrävt. 

 Ryr - färdiggrävt och kommer att kopplas upp under september. 

 Hallersbyn till Rännsliden  - arbetet för att få klart återstående sträckor startade måndag 12/8 och 

fastigheterna kopplas upp så snart fibern är blåst till fastigheten. 

 Bränna - Två borrningar under vägar är klara och delar av Bränna kommer att kopplas under de 

kommande veckorna. Hela området beräknas vara uppkopplat under september. 

 Halängen – Borrningen under vägen är klar.  

       Fortsatt arbete 

 När Guttvik är klart fortsätter Tegab arbetet med att få klart Skurvåsvägen. 

 Vi har med sjökabel i samförläggningen upp till Ulerud. 

 Under vecka 32-33 lägger Tegab sjökabel i Åklång 

 Samförläggning med Vattenfall inom Håverud – Glycksjön har startat. 

 Föreningen planerar grävstart i Håverud och på Lianefjället under oktober. 

 

 Lantmäteriförrättning Ransberg och Sandviken 

Annika redovisade läget kring lantmäteriförrättningarna. Under maj hölls lantmäteriförrättningar för 

ledningsdragning i Rannsberg och Sandviken. Föreningen sammanställde ett svar på de synpunkter 

som kommit in kring de två ledningsdragningarna.  

 

 Nästa styrelsemöte 

Vi träffas hos Annika 16/9 klockan 18. 000 

 

 

Sammanfattat av Christer Johansson        Bo Thorsenius ordförande 


